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Alle skoler i kredsen er inviteret til mødet, og er skolen betalende medlem af Dansk Skoleidræt, har skolen 
stemmeret. 
 
Vi vil med denne indbydelse gerne opnå flere ting: 

1) Få afviklet det formelle repræsentantskabsmøde.  
Dagsorden: 
0. Optagelse af personlige medlemmer 

Anne Lise Hansen, Stig Andersen og Poul Graff-Jessen er optaget som personlige 
medlemmer. 
 

1. Valg af dirigent 
Stig Andersen er valgt som dirigent. 
 

2. Aflæggelse af beretning fra formanden 
Der skal revideres rekorder i atletik, da disse ikke er opdateret i beretningen. Dette skal 
også overføres til hjemmesiden. 
Mette kontakter Kenneth i forhold til floorball i Nr. Alslev for 7. klasser. Stig søger mere i 
samme kategori i Næstvedområdet til næste skoleår. 
Der er potentiale til at opdyrke mere kendskab til kredsens hjemmeside samt tilmelding 
gennem denne online-kalender i Vordingborg kommune.  
Svømmedag flyttes evt. fra Vordingborg til Stege i kommende skoleår.  
Det blev besluttet på seneste FU-møde, at promovere kredsens arbejde gennem de 
sociale medier, fx facebook.   

 
 

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Anne Lise fremlægger årsregnskab, som er godkendt med ros fra Finn Kristensen, 
formand for Dansk Skoleidræt 

 
  

Det anbefales fortsat, at formanden/kasserer eller forretningsudvalget fremadrettet skal 
underskrive regnskabet. 

 
4. Fra Landsledelsen 
Finn aflægger rapport. Intet tyder på, at tilskuddet til Dansk Skoleidræt bliver ændret.  
 

• Kommunekontakt fra Landsledelsen. Christian Ditlevsen skal inddrages i denne 
udfordring, hvor vi ikke har alle kommuner med. Stig Andersen arbejder på denne 
udfordring - primært Fakse. Lolland skal ikke glemmes?  

 
 

5. Behandling af indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 
 

6. Budget og kontingent  
Budgettet er godkendt med forbehold omkring medlemsbetalingen.  
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Kontingent er 7 kr. pr. elev, og ikke-medlemsskoler kan tilmelde til enkeltarrangementer 
for 600 kr. pr. aktivitet. 
 
Der stilles forslag om at sætte et beløb af på dette års budget i form af promovering af 
kredsen. Dette forslag falder. 
 

7. Valg til forretningsudvalg.  
På valg er: Mette Poulsen, Nina Juncker, Camilla Egeberg og Anne Lise Hansen  
Alle er valgt for en toårig periode. 
 

8. Valg af suppleanter og revisorer 
Som suppleant vælges Tina Grønbæk Madsen og Vivi Madsen for en 1-årig periode. 
 
 
Revisorer, Karen Pedersen og Lene Sonnenborg er genvalgt for en 1-årig periode. 
 

 
 

 
9. Fastsættelse af næste repræsentantskabsmøde 

 

• Onsdag den 6. marts 2024 kl. 16:00 i Nykøbing Falster 
 
 

 
10. Evt. 

Input fra deltagende gæster: 
Der spørges konkret på svømmeaktivitetsdag omkring formidling/kommunikation omkring 
ranglister/resultats lister. Det ønskes at modtage efterfølgende på skrift. 
 
Ved håndboldstævner fremadrettet bør man være ekstra opmærksom på hvad rammerne for 
stævnet egentlig er. 

 
2) Forhåbentlig få ros / ris omkring vores arbejde for skoleidrætten i kreds Storstrømmen. 

 
3) Få nye ideer og forslag til fremtidige aktiviteter. 

Der ønskes at få skabt nye kontakter, fx. Søllested Parkourcenter samt kampsportsforening i 
Nakskov. 
 
Kommende kurser kunne være FU som faciliterer legepatrulje på kredsens skoler. Der vil være 
interesse i at samle flere skoler sammen til et kursus. 
 
Projektor bør prioriteres - print med farve kan fremadrettet spares. 
 
 

 
 

 


